
A 2022-es év sem indult könnyen. Míg korábban a Covid-járvány jelentett nehézséget 
mind a lakók, mind a hivatal számára, 2022-ben a hirtelen jövő infláció, majd a 
szomszédunkban kirobbant háború nehezítette a boldogulásunkat.

A kormány rossz gazdaságpolitikájának köszönhető, Európa-szerte legmagasabb infláció 
több feladatot és felelősséget rótt az önkormányzatra, hiszen új támogatási formák 
bevezetésére volt szükség ahhoz, hogy a kerületben élők mindennapjain könnyíteni 
tudjuk.

A nehézségek ellenére beszámolhatok sikerekről is.
2022-ben is folytatódott az a program, amelyet Gelencsér Ferenc, korábbi alpolgármester 
hathatós közbenjárásával vezettünk be a Krisztinavárosi Hajléktalan Centrumban. Ennek 
eredményeképpen, az önkormányzat támogatásával 1 főnek munkát tudunk biztosítani, 
akinek a legfontosabb feladata, hogy rendezetten tartsa a központ közvetlen környezetét. 
2022-ben egyre több intézmény csatlakozott a „Cseppet sem" programhoz 2021-es 
javaslatom hatására.

Szeptemberben korábbi előterjesztésem nyomán megnyílt a kerület első közösségi kertje 
a Kuny Domokos utca 6. szám alatt. Ezúton is szeretném kifejezni örömömet azzal 
kapcsolatban, hogy mennyien jelentkeztek, és szeretnék mindenkinek kellemes 
kertészkedést és időtöltést kívánni a kertben!

Év végi, Molnárka Gáborral közös javaslatunknak köszönhetően ezentúl 90 nap helyett 
120 nap áll rendelkezésre a friss szülők számára arra, hogy a születési támogatást 
megigényeljék önkormányzatunktól.

Mivel kiemelten fontosnak tartom az oktatási intézmények támogatását, 2022-es 
képviselői keretemet jó szívvel fordítottam a Szilágyi Erzsébet Gimnázium informatikai 
infrastruktúrájának fejlesztésére.

2022-ben folyamatosan kapcsolatot tartottam az újonnan megválasztott rendőrkapitánnyal, 
hogy az esetleges, a rendvédelmi szerveket is érintő lakói bejelentésekről a kerületi 
kapitányságnak is tudomása legyen, illetve, hogy magam is naprakész maradjak 
Krisztinaváros ügyeivel kapcsolatban.

A 2023-as költségvetésben javaslatot tettem a Horváth-kert játszóterének felújítására, és 
köztéri konténeres WC kihelyezésére. Javasoltam a Mészáros utca 19. előtti terület 
rendezését, füvesítését is, hogy megszűnjön a szemetelés és a szabálytalan parkolás. 
Ezen felül javasoltam a Déli-pályaudvar környékének negyedévenkénti „faltól-falig" 
takarítását. Mivel a Fidesz nemet mondott ezen javaslatokra, egyesével, előterjesztések 
formájában fogom elérni, hogy ezek a fejlesztések megvalósuljanak.

Az idei évben is azon leszek, hogy tovább fejlődhessen és szépülhessen Krisztinaváros. 
Köszönöm, ha a továbbiakban is segítik a munkámat bejelentéseikkel és ötleteikkel!


